
PROTOKÓŁ Nr IV/19
z obrad IV sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach

na wniosek Burmistrza Pyrzyc
zwołanej na dzień 14 STYCZNIA 2019 r.

godzina rozpoczęcia – 08:32;
godzina zamknięcia – 08:42;

Do punktu 1 porządku
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Otworzył obrady IV Sesji Rady Miejskiej
w Pyrzycach.

Przywitał  Panią  Burmistrz  wraz  ze  współpracownikami,  Panią  redaktor
Gazety  Ziemi  Pyrzyckiej,  pyrzyckie  media,  a  przede  wszystkim  Radnych  Rady
Miejskiej, których jest 15, więc mamy 100% obecności i kworum do podejmowania
niezbędnych decyzji.  

W dniu 07 stycznia 2019 r. wpłynął wniosek Burmistrz Pyrzyc o zwołanie sesji Rady
Miejskiej w Pyrzycach poświęconej tylko jednemu punktowi, który został załączony
do zaproszenia na posiedzenie sesji.

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu;
 Zaproszenie dla radnych o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 2 do protokołu;
 Informacja o zwołaniu sesji stanowi zał. Nr 3 do protokołu;

Wniosek  Burmistrza  o  zwołanie  sesji  wraz  z porządkiem  obrad  stanowi
załącznik Nr 4 do protokołu.

Do punktu 2 porządku
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy

Pyrzyce na rok 2019 (Druk Nr 18/19).

Projekt uchwały stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 

Burmistrz  Pyrzyc  –  Marzena  Podzińska  –  Bardzo  proszę  o  przyjęcie  zmian  do
budżetu związanych z pozyskanymi środkami finansowymi poprzez Lokalną Grupę
Działania WIR w Stargardzie, do której należymy, są to środki z PROW-u, a  był to
wniosek złożony na pierwszą część rewitalizacji terenu fosy przy murach obronnych.
Poproszę Panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian, jak one miałyby wyglądać, bo
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to zadanie „rewitalizacji fosy” zostało wprowadzone do budżetu w roku 2019, ale
w związku z pozyskanymi środkami musimy to zadanie uzupełnić, zwiększyć przed
podpisaniem umowy z Urzędem Marszałkowskim.

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków  – Tak jak już Pani Burmistrz wspomniała, to
zadanie na rok 2019 jest wprowadzone w kwocie 150.000 zł. Uzyskaliśmy informację
o dofinansowaniu w kwocie 190.771 zł, dlatego też zwiększamy dochody i wydatki
o tę kwotę.
Po stronie wydatków proponujemy by wprowadzić następujący podział wydatków: 
Dz. 900, rozdz. 90095 -  zwiększenie  o kwotę   149.814,12 zł.  Tę kwotę, która była
wpisana do projektu budżetu jako środki własne w kwocie 150.000 zł proponujemy
by przenieść z zadania własnego na część środków europejskich w kwocie 190.771,00
zł (koszty  kwalifikowalne  z  cyfrą  „7”) i  w  kwocie  109.043,12  zł  (koszty
kwalifikowalne udział własny).
Całkowity  koszt  zadania  299.814,12  zł   z  tego  dofinansowanie,  o  którym  mowa
wyżej.  Różnice  z  rozliczenia  proponujemy  by  wprowadzić  rezerwę  celową  na:
„Zabezpieczenie udziału własnego do złożonych wniosków” w kwocie 40.956,88 zł.
W tytule uchwały (ponieważ na dzień złożenia projektu uchwały nie było jeszcze
publikacji  budżetu na rok 2019) dopiszemy jeszcze w nawiasie  publikację  i  w §5
dodajemy jeszcze pkt d. w następującym brzmieniu: „tworzymy rezerwę majątkową
na zabezpieczenie udziału własnego do złożonych wniosków w kwocie 40.956,88 zł”.
Załącznik  11  Wydatki  otrzymuje   brzmienie   jak   załącznik  Nr  3  do  niniejszej
uchwały, załącznik Nr 13 w uchwale budżetowej na 2019 otrzymuje brzmienie jak
załącznik Nr 4 do niniejszej uchwały.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Mirosław  Stasiak  –  Prosiłbym  jeszcze  raz
wytłumaczyć, z której tabelki, do której tabelki, tak jak to jest w budżecie.

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – W roku 2019 zapisana jest kwota 150.000 zł na
zadanie,  o  którym  dzisiaj  jest  mowa  (załącznik  nr  11  w  budżecie)  rewitalizacja
(rozdział  90095)  dzisiaj  zwiększamy  o  kwotę  190.000  zł.  Tą  kwotę,  która  była
zapisana dzielimy na udział środków europejskich i środki własne z cyfrą „7” i „9”,
razem koszt 299.814,12 zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  –  Mirosław  Stasiak  –  Czyli  z  tych  190.000  zł
przyznanych 40.000 zł jest odejmowane.

Skarbnik Gminy – Danuta Bartków– Ponieważ na zadanie potrzebujemy 299.000 zł,
a mieliśmy własne środki zabezpieczone w wysokości 150.000 zł, więc zostaje różnica
i  tą  różnicę  proponujemy  wyprowadzić  na  rezerwę,  na  zabezpieczenie  udziału
własnego, o którym tutaj dzisiaj rozmawiamy.
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Przewodniczący  Rady  –  Mariusz  Majak  – Dzisiaj  trochę  pracujemy  na  roboczo
i zadajemy takie pytania, ponieważ nie było komisji.

Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji. 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały
w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Pyrzyce na rok 2019 (Druk Nr 18/19).

Wynik głosowania:
Stan radnych na sali - 15; za - 15; przeciw - 0; wstrzymało się - 0; 

Głosy: 
Damian Błażejewski - Za
Przemysław Golczyk - Za
Iwona Ksel - Za
Artur Kurowski - Za
Hubert Łuszczyk - Za
Mariusz Majak - Za
Mariusz Ogrodnik - Za
Remigiusz Pajor-Kubicki - Za
Małgorzata Piotrowska - Za
Tomasz Posyniak - Za
Paweł Retecki - Za
Grażyna Słodkowska - Za
Mirosław Stasiak - Za
Mariusz Szymkowicz - Za
Jerzy Wroński - Za

Projekt uchwały uzyskał akceptację Rady. Uchwała Nr IV/20/19 stanowi załącznik Nr
6 do protokołu.

Burmistrz Pyrzyc – Marzena Podzińska – Przy okazji informuję, że od stycznia jest
nowa obsługa  prawna,  którą  sprawuje  SDO ze  Szczecina  –  kancelaria,  która  już
wcześniej pracowała w Urzędzie Miejskim w Pyrzycach, dzisiaj obecny z nami jest
Pan Adwokat Przemysław Ślozowski. 

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak – Witamy Pana Mecenasa w naszym gronie
i liczymy na owocną współpracę.

Do punktu 3 porządku
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady – Mariusz Majak  – W związku z wyczerpaniem porządku
obrad
, zamknął obrady IV sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach.
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Protokołowała:
Anna Piotrowska

    Przewodniczący Rady

         Mariusz Majak
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